
Mateřská škola Nové Město na Moravě
příspěvková organizace
Drobného 299
592 31 Nové Město na Moravě

Č.j. MSNMNM/632/2025

Zápis ze setkání Rady školy konané dne 16.06.2025

začátek:    16.00 hodin

ukončení: 16.30 hodin

Přítomny:

ředitelka školy: Mgr. Soňa Šikolová

statutární zástupce: Eva Tulisová

zástupci jednotlivých tříd: viz prezenční listina

za zřizovatele: Drahomíra Coufalová

zapisovatelka: Alena Krejčí

1. Přivítání, schválení zapisovatele

- přivítání všech účastníků

- schválena zapisovatelka paní Alena Krejčí

2. Akce Bejvávalo

- paní ředitelka poděkovala za uskutečněnou květnovou akci zaměstnancům a rodičům  

odkaz na : https://youtu.be/SG0qgPvVS5Q

3. Zápis dětí na nový školní rok 2025/2026

Zápis na školní rok 2025/2026 se konal 12. - 13.5.2025 a bylo podáno celkem 116 žádostí (z toho 1 

žádost zpětvzetí a 1 žádost přerušení správního řízení).

Přijato bylo 103 dětí z toho 31 dvouletých. 

Počet nepřijatých dětí 12 z toho 6 děti spádové nejmladší dvouleté a 6 děti z nespádových částí.

Z hlediska nastavených Kritérií pro přijetí dětí k předškolnímu vzdělávání pro školní rok 2025/2026, 

kapacity mateřské školy a pro uplatnění odpočtu za děti s podpůrným opatřením a děti dvouleté, mohlo 

být přijato pouze 90 dětí. Z důvodu otevření přípravné třídy a rozhodnutí rodičů nevyužít plánovaný 

odklad školní docházky se celkový počet volných míst navýšil na 103. 
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4. Prázdninový provoz červenec, srpen

- letní provoz bude od 1.7. do 25.7.2025 na pracovišti Žďárská a od 28.7. do 22.8.2025 na pracovišti  

Drobného

Sjednocení a nastavení nového systému přihlašování stravy:

- všichni strávníci budou na prázdniny přihlášeni, pokud dítě nebude MŠ navštěvovat, nezapomeňte si 

odhlásit stravu v portálu www.strava.cz.

-  pokud  dítě  nepůjde  o  prázdninách  do  školky,  lze  v  červnu  u  p.  Kloudové  stravu  na  prázdniny 

zablokovat

- telefon bude sloužit pouze k přijímání SMS v nutném případě - tel. číslo 601 392 513

V přípravném týdnu od 25.8. do 29.8.2025 bude provoz na všech pracovištích přerušen.

5. Diskuze, náměty, připomínky

-  zástupce  ze  třídy  Motýlků  se  zeptal  na  věkové  složení  třídy  na  příští  školní  rok  25/26  –  při 

rozdělování dětí do tříd jsme přihlíželi k požadavku rodičů a protože k zápisu přišlo hodně 3-letých 

dětí, musíme i do této třídy přiřadit mladší děti, i když stávající děti budou v příštím roce předškoláci

- zástupce ze třídy Mravenců vznesl dotaz, zda v příštím školním roce budou realizovány Edukativně 

stimulační skupiny – paní ředitelka vysvětlila přítomným, že realizace ESS na daném pracovišti záleží 

na školní zralosti a připravenosti dětí před vstupem do ZŠ

- zástupkyně ze třídy Krtků ze  Žďárské se zeptala, proč není na tomto pracovišti posekaná tráva – paní 

zástupkyně vysvětlila, že školnice z pracoviště Žďárská přechází každý den  na pracoviště Drobného, 

protože máme od listopadu 2024 nemocnou uklízečku na plný úvazek. Doplnění: dnes 17.6.2025 byla 

tráva posečena

- zástupkyně ze třídy Krtků ze Žďárské vznesla dotaz, zda děti  k pití  dostávají  pouze slazený čaj 

cukrem: dokládáme vyjádření paní vedoucí ŠJ: děti mají na svačiny, oběd  a pitný režim vždy možnost  

výběru  –  voda  je  vždy  a  jako  druhý  nápoj  se  odměňuje  oslazený  čaj,  100% ovocné  džusy  bez  

přidaného cukru nebo certifikované sirupy z LC-Rosa ( regionální firma z Vysočiny). Čaj se sladí 

100%  koncentráty  bez  cukru,  medem  nebo  cukrem.  Umělá  sladidla  jsou  ve  školním  stravování 

zakázána

- zástupkyně ze třídy Myšek poděkovala za rychlé vyhovění požadavku na zajištění čistící zóny k 

hlavním dveřím na pracovišti Žďárská
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8. Závěr, rozloučení

- termín dalšího setkání Rady školy říjen 2025

- p. ředitelka poděkovala za podněty, všem zúčastněným za účast a popřála hezké prázdniny

- paní statutární zástupkyně paní ředitelce poděkovala za odvedenou práci za šestileté období řízení 

mateřské školy, vyzdvihla změny ve vzdělávacím systému školy, zavedení tříd pro děti mladší 3 let, za 

realizaci mnoha projektů, které přispěly k rozvoji kvality vzdělávání. Paní zástupkyně popřála paní 

ředitelce mnoho osobních a pracovních úspěchů v další kariéře.

Omluveni zástupci rodičů ze třídy Koťat, Berušek, Zajíců a Ježků. Ostatní zástupci přítomni.

V Novém Městě na Moravě dne 16.06.2025

____________________________

Alena Krejčí, zapisovatelka

Mgr. Soňa Šikolová, ředitelka školy __________________________________

Eva Tulisová, statutární zástupce __________________________________
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